
Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

.bl0,Ool> ,Ył, e,cl*
Tychy 10.05.2013

Radny:
Jakub chełstowski

Pzewodniczący Rady Miasta

Zygmunt Marczuk

Na podstawie paragrafu 12 ust,3 Regulaminu Obrad Rady Miasta zgłaszamy interpelację w sprawie:

W sprawie pzebudowy Andromedy.

Czy miasto jako inwestor planuje uruchgmienie w pzebudowanej Andromedzie sali kinowej? Jeżeli tak, to proszę o
przedstawienie koncepcji funkcjonalnej takiej sali, wraz z pĄektem, orazliczbąmiejsc siedzących, Proszę również o
informację jaki spzęt do projekcji planuje inwestor zakupić? Czy będzie mozliwość wyświetlania na sali kinowej filmów

3D? Czy będzie na sali zamontowany system dźwięku dookólnego? Czy budowa sali kinowej była konsultowana ze
specjalistami czy instytucjami branzowymi w dziedzinie kinematografiijak np. lnstytucji Filmowej Silesia-Film? Czy sala
będzie pżeznaczona do codziennej regularnej emisji filmow czy innych produkcji? Czy na sali będzie mozliwości
prowadzenie transmisji na zywo z wydazeń ańystycznych popzez sieó szerokopasmowych festiwali filmowych? Czy
miasto Tychy wystąpiło o uzyskanie dofinansowania na wyposazenie sali w ramach dostępnych programow

ministerialnych i wojewodzkich?

Z powazaniem

-LJhrlr
,' Wjł*a,
U

URźĄ_D tvTIASTA
Wyo_u-ial Cb,l,qi R3dV ł,,4lasta

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=99241

Data wygenerowania dokumentu: 2024-07-17 19:20:47

http://www.tcpdf.org

